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Protokół nr VI/2024 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 26 września 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 26 września 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:18 tego samego 

dnia. Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej w Starostwie Powiatowym w Nowym Dworze 

Mazowieckim. Marcin Gągolewski – Przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie 

z Ustawą z dnia 11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych, obrady Rady Powiatu są nagrywane i transmitowane. Administratorem danych 

osobowych przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. Pełna treść klauzuli informacyjnej, w 

tym zakresie, znajduje się na drzwiach do sali konferencyjnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego otworzył VI sesję, a następnie poprosił o 

sprawdzenie kworum, w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego stwierdził prawomocność obrad. 

Obecni: 

1. Monika Bratkowska 

2. Paweł Calak 

3. Rodryg Czyż 

4. Andrzej Drewnowski 

5. Marcin Gągolewski 

6. Sylwia Jabłońska 

7. Krzysztof Kapusta 

8. Sebastian Kozak 

9. Katarzyna Kręźlewicz 

10. Anna Małecka 

11. Karolina Małek 

12. Zbigniew Niezabitowski 

13. Monika Nojbert 

14. Piotr Osiński 

15. Mirosława Ozdarska 
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16. Bogdan Ruszkowski 

17. Aleksandra Szczurowska 

18. Bogumiła Szlaska 

19. Zdzisław Szmytkowski 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad VI sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

- Andrzej Pacocha – wnioskował o dodanie do porządku obrad punktu: „podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka.” 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania punktu do porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Wniosek został przyjęty. 

Następnie głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad po rozszerzeniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 
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Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Porządek obrad został przyjęty po rozszerzeniu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr V/2024 z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołu z sesji nr V/2024 z 

dnia 29 sierpnia 2024 r. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie w sprawie nieczytania uchwał w całości na 

dzisiejszej sesji tj. 26.09.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

nieczytania uchwał w całości na dzisiejszej sesji tj. 26.09.2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Wniosek w sprawie nieczytania uchwał w całości został przyjęty. 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 3 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i Bezpieczeństwa Publicznego 

stwierdziła, że komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

- Paweł Calak – chciałby, żeby na pomoc dla powodzian było przeznaczone dodatkowo 

50 000 złotych, nie tylko dla Bystrzycy Kłodzkiej i uważa, że warto się nad tym zastanowić. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Autopoprawka została przyjęta, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr VI/31/2024 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok (załącznik nr 4 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i Bezpieczeństwa Publicznego 

stwierdziła, że komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Autopoprawka została przyjęta, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr VI/32/2024 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

3) zadań na które przeznacza się środki PFRON (załącznik nr 5 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i Bezpieczeństwa Publicznego 

stwierdziła, że komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 
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Monika Nojbert pogratulowała Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

doskonałego rozdysponowywania środków i zabezpieczania w ten sposób potrzeb osób 

niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zadań na które przeznacza się środki PFRON.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr VI/33/2024 w sprawie zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

4) rozpatrzenia skargi (załącznik nr 6 do protokołu) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stwierdził, że Komisja projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie i rekomenduje Radzie uznanie skargi za niezasadną. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr VI/34/2024 w sprawie rozpatrzenia 

skargi. 
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5) udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka (załącznik nr 7 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bystrzyca 

Kłodzka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr VI/35/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Bystrzyca Kłodzka. 

5. Stan bezpieczeństwa publicznego, sanitarnego i weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Nowodworskiego w roku 2023 

1) Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 

nowodworskiego w 2023 roku – Sprawozdanie Komendanta Powiatowej Policji w Nowym 

Dworze Mazowieckim. (załącznik nr 8 do protokołu) 

Katarzyna Kręźlewicz zwróciła uwagę na fakt, że przez to, że obecnie trwa przebudowa 

„siódemki” – zwiększył się ruch w Gminie Czosnów, a także odbywają się „wyścigi”, więc 

zapytała czy jest szansa, aby zwiększyć ilość patroli w miejscowości Małocice. Michał Pisarski 

wyjaśnił, że jeśli będzie otrzymywał takie informacje, wówczas zwiększy ilość patroli w tych 

miejscach. 

Karolina Małek zapytała czy jest możliwość, żeby zwiększyć bezpieczeństwo na drodze w 

Nowych Grochalach, ponieważ dochodzi tam do wielu wypadków. Michał Pisarski 

odpowiedział, że po każdym wypadku śmiertelnym odbywa się komisja w miejscu wypadku 

i są podjęte działania, żeby zapobiegać takim zdarzeniom w przyszłości. 

Zbigniew Niezabitowski złożył pismo do Komendanta Policji, żeby zwiększyć ilość patroli na 

drogach 579 i 575 w Gminie Czosnów. 
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Więcej głosów nie zabrano, sprawozdanie zostało przyjęte. 

2) Stan bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu Nowodworskiego - Sprawozdanie 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Dworze Mazowieckim. (załącznik nr 9 do 

protokołu) 

Głosów nie zabrano, sprawozdanie zostało przyjęte. 

3) Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Nowodworskiego w roku 2023 – 

Sprawozdanie Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Nowym Dworze 

Mazowieckim. (załącznik nr 10 do protokołu) 

Głosów nie zabrano, sprawozdanie zostało przyjęte. 

4) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Nowym Dworze 

Mazowieckim w 2023 r. (załącznik nr 11 do protokołu) 

Głosów nie zabrano, sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

6. Informacja dotycząca przygotowania placówek oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Nowodworski, do nowego roku szkolnego 2024/2025, w tym 

rekrutacja do klas pierwszych. (załącznik nr 12 do protokołu) 

Głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

 

7. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacje i zapytanie nie wpłynęły. 

 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. (załącznik nr 13 do protokołu) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Monika Nojbert - podziękowała Państwu Starostom oraz całemu Zarządowi za kontynuację 

zadań zaplanowanych przez poprzedni Zarząd, chodzi o drogę relacji Wągrodno-Budy 

Siennickie- Studzianki. Ma nadzieję, że Zarząd w tej kadencji będzie również dużo robił 

w Gminie Nasielsk. 

- Andrzej Pacocha – podkreślił, że obecny budżet był zaplanowany przez poprzedni Zarząd. 

- Monika Nojbert - wyraża nadzieję, że w przyszłym roku będzie szereg inwestycji, które są 

bardzo potrzebne w Nasielsku. 

- Andrzej Pacocha - także ma taką nadzieję. 
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- Zdzisław Szmytkowski - na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych, ulica Górska w 

Nowym Dworze Mazowieckim, Zarząd Powiatu wyraził zgodę na powołanie dwóch 

wicedyrektorów, na podstawie jakich przepisów Zarząd działał? Zauważył, że Zarząd nie 

wyraża zgody na zatrudnienie wicedyrektorów, bo to jest w kompetencji tylko dyrektora. 

Natomiast dyrektor występuje do Zarządu o wyrażenie opinii i powinno być w protokole, że 

Zarząd wyraził pozytywną lub negatywną opinię, a nie wyraził zgodę na zatrudnienie. 

- Małgorzata Pisanko – zgodziła się z Radnym Zdzisławem Szmytkowskim, że w protokole 

powinno być napisane, że Zarząd wyraził pozytywną opinię, a nie, że Zarząd wyraził zgodę. 

Uważa, że to błąd w protokole, a wszystko zostało zrobione zgodnie z prawem. 

- Karolina Małek – na posiedzeniu Zarządu w dniu 21 sierpnia Zarząd postanowił o 

przeniesieniu środków finansowych przeznaczonych na dotacje z zakresu ochrony i promocji 

zdrowia na zadanie z zakresu kultury. Jakiś czas temu była informacja, że wpłynął do Państwa 

wniosek o dofinansowanie biegu Orła w Czosnowie. Dofinansowanie nie zostało przyznane, 

jakimi kryteriami Zarząd się kieruje? 

- Sylwia Jabłońska - taki wniosek do Zarządu Powiatu Nowodworskiego w sprawie dotacji nie 

wpłynął na bieg Orła. 

 

9. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Nojbert - w Zespole Szkół przy ulicy Lipowej jest uczeń z niepełnosprawnością 

poruszający się na wózku inwalidzkim. Dzięki zaangażowaniu Dyrektora i całej kadry lekcje 

zostały tak przeorganizowane, że wszystkie odbywają się na parterze. Niemniej jednak jest to 

ogromny problem, dlatego że na przykład sale informatyczne znajdują się na piętrze drugim. 

Tutaj po burzliwej bardzo dyskusji doszliśmy do wniosku, bo prosiłam o zakup, rozważenie 

zakupu schodołazu. Tutaj większość z Państwa radnych, którzy uczestniczyli w komisjach 

stwierdzili, że należy z zakupem zaczekać do momentu, kiedy będą na tego typu zadania 

dofinansowania. Z odsieczą przyszedł Pan Wicestarosta Andrzej Pacocha i w najbliższych 

dniach za zgodą Pana Wicestarosty, schodołaz znajdujący się dotychczas w Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie, ma znaleźć się w tej szkole, aby ułatwić przemieszczanie się tego 

ucznia, a kiedy będzie to możliwe, złoży Starostwo czy szkoła odpowiedni wniosek o 

dofinansowanie. Druga sprawa. Chciałabym poruszyć kwestię koszenia poboczy w Gminie 

Nasielsk, dlatego że koszenia odbywają się bardzo niesystematycznie i odcinkami tylko. 
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Głównie mam tutaj na myśli ulicę Kolejową w Nasielsku. A także miejscowość Krzyczki 

graniczące z Dąbrową. Teraz z uwagi na remont w Chrcynnie, tamtą drogą przejeżdża 

mnóstwo samochodów. Kilka samochodów już po prostu trafiło do rowu z uwagi na to, że są 

bardzo duże zakrzaczenia. Dziwię się, że tutaj nikt z radnych z Nasielska tego nie widzi. Także 

bardzo proszę tą sprawą się zająć. I kolejna, ostatnia już sprawa. Chciałabym poruszyć 

kwestię protokołowania sesji i komisji. Do tej pory było tak, ja to rozumiem, że inaczej nieco 

brzmi wypowiedź ustna, a inaczej pisana. Ale często w tej pisanej może być zupełnie przez 

piszącego zmieniony sens tej wypowiedzi. Podczas czytania ostatniego protokołu z ostatniej 

sesji, ja bardzo poprosiłam o doprecyzowanie swojej wypowiedzi. Oczywiście nie byłam 

wtedy w posiadaniu nagrania, więc być może tak dosłownie jej nie zacytowałam. Natomiast 

uzyskałam taką odpowiedź, że na prośbę Pana Przewodniczącego Rady odsłuchano jeszcze 

raz moją wypowiedź i została ona zacytowana tak dosłownie. Mam taką prośbę, żeby 

wypowiedzi wszystkich Państwa cytować tak bardzo dosłownie. Wtedy na pewno nie stracą 

swojego sensu. 

- Katarzyna Kręźlewicz - Podczas komisji bardzo burzliwie dyskutowaliśmy o kwestii szkoły na 

Lipowej i dostosowania na potrzeby osoby z niepełnosprawnością. Ja przede wszystkim chcę 

podkreślić, że jak na razie ta osoba jest zaopiekowana. Obecnie, z tego co Dyrektor 

przekazywał, jest rozwiązanie może dla szkoły trochę mniej wygodne, ale tak naprawdę 

najbardziej optymalne. Cieszę się, że wszyscy radni tak bardzo zwracamy uwagę na te 

potrzeby i myślę, że tutaj wszyscy mamy tak naprawdę jedno zdanie. Może są do kolejności 

czasami trochę inne, ale tak naprawdę jedno zdanie. 

- Monika Nojbert – według niej wnoszenie kolegi z niepełnosprawnością na drugie piętro jest 

upokarzające dla wnoszonego, na szczęście schodołaz zostanie wypożyczony, a wkrótce 

zakupiony. 

- Katarzyna Kręźlewicz – nie powiedziała, że wnoszenie osoby z niepełnosprawnością na 

piętro jest dobrym rozwiązaniem, ale wie, że w praktyce tak to wygląda, że nawet kiedy w 

placówce jest schodołaz – uczniowie wybierają szybsze rozwiązanie i zdarza się, że wnoszą. 

- Karolina Małek – jak wygląda sytuacja jeśli chodzi o zabezpieczenie przed powodzią w 

Powiecie Nowodworskim? 

- Andrzej Pacocha – postaramy się zamieścić informację na ten temat na facebooku 

- Karolina Małek – rozumiem, że Zarząd się tym tematem nie interesował? 

- Andrzej Pacocha – nie mieliśmy zapytań na ten temat od mieszkańców. 
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- Karolina Małek – proszę o przygotowanie takiej informacji na kolejną sesję. 

- Katarzyna Kręźlewicz – po 2010 roku kiedy stan wód w Powiecie był największy zostały 

przeprowadzone duże inwestycje jeśli chodzi o umocnienie wałów, więc mieszkańcy nie mają 

się czego obawiać. 

- Rodryg Czyż – zwrócił się do Radnej Moniki Nojbert, jest jak najbardziej za zakupem 

schodołazu, ale jeśli można uzyskać dofinansowanie to należy z tym zakupem poczekać do 

tego momentu. 

- Monika Nojbert – wyjaśniła, że z taką determinacją walczy o zakup schodołazu, ponieważ 

zależy jej na dobru osób z niepełnosprawnościami. 

- Zbigniew Niezabitowski – podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej otrzymał niepokojące 

informacje odnośnie Nowodworskiego Centrum Medycznego. Zapytał czy jest możliwość, 

aby Dyrektor szpitala powiedział coś więcej na ten temat. 

- Jacek Kacperski – w tym roku doszło do tego, że Narodowy Fundusz Zdrowia nie płaci za 

realizację świadczeń, zalega z kwotą 9 976 000 zł, zatem sytuacja szpitala jest zła na chwilę 

obecną.  

- Sylwia Jabłońska – obecny Zarząd ogłosił przetarg na koszenie poboczy, poprzedni Zarząd 

nie ogłosił do maja 2024 roku przetargu i stąd wynika opóźnienie. 

- Paweł Calak – uważa, że należy zakupić schodołaz i nie jest to duże obciążenie dla finansów 

Powiatu. Kolejna kwestia to zapytanie odnośnie komunikacji w Powiecie, poprosił o 

informację jakie są trasy oraz jaki jest koszt jednego wozokilometra. 

- Andrzej Pacocha – są wyznaczone trasy, przystanki we współpracy z Nasielskiem, 

Pomiechówkiem, Zakroczymiem, Nowym Dworem Mazowieckim oraz Czosnowem. Koszt 

jednego wozokilometra to 5 złotych. 

- Paweł Calak – w Szczypiornie, w Gminie Pomiechówek jest osuwisko – na jakim etapie są 

prace, jaki będzie koszt i kiedy inwestycja będzie zakończona? 

- Andrzej Pacocha – odpowiedział, że trwają poszukiwania wykonawcy do realizacji projektu. 

Na ten projekt jest zabezpieczone 30 000 złotych. 

- Monika Nojbert – rozumie, że są opóźnienia jeśli chodzi o koszenie poboczy, jednak nie 

chciałaby, aby Gmina Nasielsk była ostatnią gminą, w której to zostanie wykonane. Odniosła 

się do wypowiedzi Rodryga Czyża, twierdząc, że w jego wyborczym programie była 

informacja o koszeniu poboczy, a spostrzegła, że jest z tym problem. 

- Rodryg Czyż – zapewnił, że dba o dobro Gminy Nasielsk, ale nie afiszuje się z tym. 
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- Katarzyna Kręźlewicz – zwróciła się z zapytaniem do poprzedniego Zarządu, dlaczego nie był 

ogłoszony konkurs na koszenia poboczy pod koniec zeszłej kadencji? 

- Paweł Calak – uważa, że skoro przetarg jest rozstrzygnięty to trzeba zastanowić się dlaczego 

w tak wolnym tempie są koszone pobocza. 

- Katarzyna Kręźlewicz – ponowiła swoje pytanie, dlaczego poprzedni Zarząd nie ogłosił 

konkursu? 

- Paweł Calak – nie rozumie dlaczego po rozstrzygnięciu przetargu wszystkie prace nie są 

realizowane. 

- Katarzyna Kręźlewicz – dociekała dlaczego do końca kwietnia 2024 roku nie był ogłoszony 

przetarg na koszenie poboczy? 

- Paweł Calak – nawet jeśli przetarg był ogłoszony w nowej kadencji to dlaczego te prace idą 

tak wolno? 

- Andrzej Pacocha – zaznaczył, że to, iż przetarg nie był ogłoszony pod koniec zeszłej kadencji 

wpływa na opóźnienie prac. 

- Paweł Calak – według niego od lipca prace są wykonywane w zbyt wolnym tempie. Jeśli 

chodzi o zalewanie dróg to Zarządca drogi odpowiada za konsekwencje, a nie wody polskie. 

- Bogdan Ruszkowski – czy Zarząd wie na jakie środki można liczyć w 2025 roku? Chodzi o 

uchwalenie budżetu na przyszły rok. Dostrzega słabą jakość koszenia poboczy. 

- Andrzej Pacocha – podkreślił, że opóźnienie jeśli chodzi o koszenie poboczy wynika z faktu, 

że poprzedni Zarząd nie ogłosił przetargu w porę. 

- Ewa Kałuzińska – zapewniła, że przy opracowywaniu budżetu na przyszły rok będą 

uwzględniane środki pozyskiwane z zewnątrz. 

- Rodryg Czyż – nawiązał do wypowiedzi Bogdana Ruszkowskiego (były Burmistrz Nasielska), 

że docierają do niego informacje od mieszkańców o wieloletnich zaniedbaniach odnośnie 

dbania o pobocza. 

- Monika Nojbert – chodzi o jakość wykonywanych prac, a nie opóźnienie. Poprosiła, żeby 

zwrócić na to uwagę. 

- Andrzej Pacocha – zgodził się, że zarówno opóźnienia i jakość prac nie są satysfakcjonujące. 

- Karolina Małek – również nie jest zadowolona z jakości prac i zależy jej, żeby Zarząd 

monitorował tę kwestię. Mieszkańcy z Gminy Czosnów pytają czy mogą samodzielnie 

wycinać Gałęzie przy ścieżkach. 
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- Andrzej Pacocha – zapewnił, że od najbliższego poniedziałku prace będą realizowane na 

terenie Gminy Czosnów. 

- Piotr Osiński – podkreślił, że nie jest mu obojętny los Gminy Nasielsk jeśli chodzi o koszenie 

poboczy, co więcej przy ulicy Młynarskiej w Nasielsku Radny razem z przyjaciółmi, dokonali 

czynu społecznego i przy użyciu piły skosili zakrzaczenia, które zasłaniały przejścia dla 

pieszych. 

- Monika Nojbert – pogratulowała Radnemu Osińskiemu społecznego czynu, jednak uważa, 

że wskazuje to na nieudolność obecnej Rady i Zarządu. 

- Piotr Osiński – jakość wykonywanych prac oraz tempo zależy od wykonawcy, a nie od Rady. 

- Monika Nojbert – zasugerowała, żeby lepiej kontrolować wykonawcę. 

- Katarzyna Kręźlewicz – wie, że mieszkańcy miejscowości Sowia Wola w Gminie Czosnów już 

od lat dbają o pobocza we własnym zakresie. 

- Monika Nojbert – uważa, że to wspaniała inicjatywa, ale wykonawca, który otrzymuje 

zapłatę za usługi powinien robić to z większą starannością. 

- Sylwia Jabłońska – prace na terenie Gminy Czosnów rozpoczęły się 23 września 2024 roku, 

harmonogram prac zamieszczony jest na facebooku. 

- Karolina Małek – chciałaby, żeby takie informacje były umieszczone gdzieś, gdzie każdy ma 

łatwy dostęp. 

- Krzysztof Kapusta – zwrócił się do Dyrektora szpitala, rozumie, że sytuacja jest zła i czy nie 

zastanawiał się nad uzyskaniem wsparcia od Rady Powiatu? 

- Jacek Kacperski – nigdy nie było tak źle jeśli chodzi o wypłacalność ze strony Narodowego 

Funduszu Zdrowia i uważa, że to dobry pomysł, żeby Rada pomogła wyegzekwować te 

środki. 

- Krzysztof Kapusta – zaproponował Dyrektorowi, żeby przekazał Radzie jakie zabiegi zostały 

już wykonane, żeby Rada mogła swobodnie zaangażować się w pomoc. 

- Karolina Małek – zapytała czy harmonogram koszeń może być udostępniany na przykład na 

stronie Starostwa lub na stronie Gminy? 

- Aleksandra Szczurowska – poprosiła Radną Monikę Nojbert o wyjaśnienie odnośnie głosu za 

przekazaniem zadań dotyczących drogi przez Powiat Gminie Zakroczym, zastanawia ją fakt 

dlaczego Radna Monika Nojbert była wdzięczna Radnej Annie Małeckiej za wstrzymanie się 

od głosu podczas Zarządu, a następnie sama Monika Nojbert podczas głosowania na sesji 

nad tą uchwałą była za. 
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- Monika Nojbert – nie ma nic przeciwko za przekazywaniem środków dla Gminy Zakroczym, 

ale zależy jej, żeby środki trafiały też do Gminy Nasielsk, ponieważ tam jest jeszcze więcej 

zadań. 

- Katarzyna Kręźlewicz – zaproponowała, żeby dyskusje między Radnymi odbywały się na 

komisjach. 

- Monika Nojbert – stwierdziła, że dyskusje są prowadzone podczas sesji, żeby sesje były 

transparentne i dostępne dla wszystkich. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosów mieszkańców, którzy przybyli na dzisiejszą 

sesję. 

Następnie trwała dyskusja, w której udział wzięli: Artur Sarnowski, Anna Sarnowska, Adam 

Ragiel i Łukasz Kozdryk (zgody na wykorzystanie wizerunku stanowią załącznik nr 14 do 

protokołu). 

Sprawa dotyczy przyszpitalnego prosektorium, Zakład Pogrzebowy Apokalipsa, z którym 

Nowodworskie Centrum Medyczne już jakiś czas temu rozwiązało umowę odnośnie 

prowadzenia przyszpitalnego prosektorium – nie może się pogodzić z tym, że umowa została 

wypowiedziana i nadal zajmuje pomieszczenia udostępnione przez Nowodworskie Centrum 

Medyczne. Artur Sarnowski z Zakładu Apokalipsa chciał przedstawić Zarządowi i Radzie jak 

wygląda sytuacja w jakiej się znalazł, uważa, że umowa została wypowiedziana niesłusznie i 

toczy spór sądowy z Nowodworskim Centrum Medycznym. Zapytał na jakiej podstawie ciała 

zmarłych pacjentów są wywożone poza teren szpitala, a także dlaczego dla firmy „Kalla” 

czynsz za dzierżawę prosektorium miałby być niższy. Dyrektor Nowodworskiego Centrum 

Medycznego wyjaśnił, że były problemy z funkcjonowaniem prosektorium. Firma w sposób 

nienależyty wykonywała obowiązki pomimo szeregu podjętych działań, pomimo prolongaty 

terminów na wykonanie pewnych czynności. To niestety się nie udało. Nowodworskie 

Centrum Medyczne było zmuszone rozwiązać umowę i ogłosić nowe postępowanie. 

Na mocy tego postępowania została wybrana nowa firma. Niestety firma poprzednio 

dzierżawiąca nie uznała zarówno wypowiedzenia, jak i też wyboru. Kwestionowała to, 

skarżąc się do wielu różnych organów, zarówno do Narodowego Funduszu Zdrowia oraz do 

Rady Powiatu. Ta sprawa była przedmiotem Komisji Skarg i Wniosków. Było spotkanie 

również z Panią Starostą na ten temat. Wszystko szczegółowo zostało wyjaśnione, skarga 

została rozpatrzona. Bezpośrednim powodem, dla którego Nowodworskie Centrum 

Medyczne było zmuszone skorzystać z usług aktualnie wybranej firmy, była taka sytuacja, 
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gdzie była awaria agregatu i nie udało się porozumieć z przedstawicielem firmy Apokalipsa, 

aby zabezpieczył właśnie te jedne zwłoki, które były na miejscu. Agregat, jakoby źle 

pracował, został wyłączony zupełnie. Temperatura wzrosła do kilkunastu stopni. Było to w 

piątek o godzinie 14:00. Na prośby Dyrektora Nowodworskiego Centrum Medycznego, aby 

to ciało zabrać do chłodni do Legionowa, Artur Sarnowski uzależnił to od cofnięcia 

wypowiedzenia umowy. Dyrektor wówczas zwrócił się o pomoc do „Kalla” i tę pomoc 

natychmiast otrzymał. „Kalla” niestety na ten moment nie może świadczyć usług na terenie 

przyszpitalnego prosektorium, ponieważ Apokalipsa nadal zajmuje te pomieszczenia. Sprawa 

jest w Sądzie o wydanie tej nieruchomości. Trwa oczekiwanie na rozstrzygnięcie Sądu który 

stwierdzi, czy rzeczywiście racja jest po stronie Nowodworskiego Centrum Medycznego, czy 

po stronie firmy Apokalipsa. 

Adam Ragiel stwierdził, że jako ekspert branży funeralnej musi powiedzieć o akwizycji, którą 

stosuje Nowodworskie Centrum Medyczne, stwierdził, że rodziny zmarłych pacjentów, które 

przyjeżdżają po ciało zmarłego są odsyłane z automatu do Usługi Pogrzebowe „Kalla” i jest to 

nieuczciwe, ponadto według niego dokumentacja wprowadza w błąd, ponieważ 

Nowodworskie Centrum Medyczne twierdzi, że ciała są przechowywane w odpowiednich 

warunkach (jakie zapewnia „Kalla”), a tak naprawdę pod adresem Sukienna 52 w Nowym 

Dworze Mazowieckim (siedziba Usługi Pogrzebowe Kalla) nie ma warunków do 

przechowywania ciał zmarłych, więc zastanawia się gdzie przechowywane są ciała zmarłych, 

zależy mu, żeby ustalić pod jakim adresem dokładnie są przechowywane. Adam Ragiel 

zastanawia się czy między stronami została podjęta jakakolwiek mediacja, jest 

niezadowolony, że ciała zmarłych „wędrują”, starał się uświadomić, że jest to problem, który 

dotyczy każdego z nas.  

Łukasz Kozdryk przedstawiciel Usługi Pogrzebowe „Kalla” stanowczo zaprzecza tym zarzutom 

i twierdzi, że wszystko jest robione zgodnie ze sztuką, świadczy usługi dla Nowodworskiego 

Centrum Medycznego od momentu kiedy Apokalipsa przestała świadczyć te usługi i 

współpraca z Nowodworskim Centrum Medycznym przebiega prawidłowo. Byłoby jeszcze 

lepiej gdyby Apokalipsa opuściła budynek, który zajmuje mimo wypowiedzenia umowy. 

Małgorzata Pisanko zwróciła uwagę, że sesja nie jest po to, żeby prowadzić dyskusję z 

Dyrektorem, ale jeśli przybyli na sesje mają potrzebę więcej powiedzieć o tej sprawie, to 

mogą wygłosić oświadczenie. 
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Zbigniew Niezabitowski jest zbulwersowany faktem, że Apokalipsa mimo skutecznego 

wypowiedzenia umowy nie chce opuścić budynku przyszpitalnego prosektorium. 

Artur Sarnowski wyraża zainteresowanie dalszym dzierżawieniem przyszpitalnego 

prosektorium i twierdzi, że zwracał się do Nowodworskiego Centrum Medycznego w celu 

porozumienia się niejednokrotnie. 

Andrzej Pacocha zauważył, że sesja Rady Powiatu nie jest po to, żeby Apokalipsa 

reklamowała swój Zakład Pogrzebowy, a następnie zapytał kiedy odbyło się postępowanie 

przetargowe i po otrzymaniu odpowiedzi podkreślił, że było to jeszcze w zeszłej kadencji. 

Dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego jest w stałym kontakcie z Zarządem 

Powiatu. 

Przewodniczący Rady uznał, że dalsza dyskusja jest bezzasadna. 

Zdzisław Szmytkowski zgadza się z Radnym Zbigniewem Niezabitowskim, że pomieszczenie 

przyszpitalnego prosektorium powinno zostać opuszczone przez Zakład Pogrzebowy 

Apokalipsa i oddane właścicielowi. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Annie Sarnowskiej. 

Anna Sarnowska powiedziała, że poprzedni dzierżawca przyszpitalnego prosektorium, 

dzierżawił je przez dziesięć lat i doprowadził do ruiny. Dwa lata temu Apokalipsa ponownie 

zaczęła dzierżawić prosektorium i teraz wygląda ono dużo lepiej. Jest rozgoryczona, że tak 

wiele Apokalipsa zainwestowała w remont pomieszczeń i teraz ma je opuścić. Dysponuje 

zdjęciami jak wyglądała chłodnia przed remontem, a jak wygląda teraz. Zapewnia, że 

Apokalipsa robiła wszystko uczciwie. 

Jacek Kacperski nie zgadza się z tymi tezami. Posiada dokumentację odnośnie 

przeprowadzanego remontu. Potwierdza, że sprawy dotyczące remontu przyczyniły się do 

decyzji o wypowiedzeniu umowy. Powołał komisję, która miała ocenić stan wykonania 

zakresu umowy, dostrzeżono liczne nieprawidłowości, w komisji był również inspektor 

nadzoru budowlanego. Zarzuca Annie Sarnowskiej mówienie nieprawdy. Dyrektor odniósł się 

również do wypowiedzi Adama Ragiel, ekspert branży funeralnej był zainteresowany 

nawiązaniem współpracy z Nowodworskim Centrum Medycznym, ale do współpracy nie 

doszło i być może to jest powód jego obecności na dzisiejszym posiedzeniu. 

- Zbigniew Niezabitowski – stwierdził, że Apokalipsa inaczej od niego rozumie prawo najmu, 

a następnie zgłosił wniosek o zamknięcie obrad sesji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek o zamknięcie obrad sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Monika Bratkowska, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, Sylwia Jabłońska, Sebastian 

Kozak, Anna Małecka, Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Bogdan 

Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Calak, Rodryg Czyż, Krzysztof Kapusta, Piotr Osiński 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Kręźlewicz, Mirosława Ozdarska 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

10. Zamknięcie sesji. 

W związku z wynikiem głosowania nad wnioskiem o zamknięcie obrad sesji Marcin 

Gągolewski - Przewodniczący Rady – o godzinie 16:18 zamknął obrady VI sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Marcin Gągolewski 

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

  


